

CMP/JUN/2024/0015

إعلا<u>ن</u> <u>Announcement</u>

Date	06/06/2024	التاريخ	
Company Name	مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب.	إسم الشركة	
	GFH Financial Group B.S.C.		
Trading Code	GFH	رمز التداول	
Subject	خبر صحفي من مجموعة جي إف إتش المالية - مجموعة جي إف إتش المالية تحصل		
	على تكريم مشرف من مجلة فوربس وجلوبال فاينانس	الموضوع	
	Press Release by GFH Financial Group - GFH Top's Honors		
	from Forbes and Global Finance		
	تود مجموعة جي إف إتش المالية الإعلان عن تكريمها لأدائها الاستثنائي في القطاع		
	المالي، حيث حصلت على المركز الخامس ضمن قائمة فوربس لأفضل 30 مديرا		
Information	للأصول لعام 2024، وأفضل بنك استثماري إسلامي في العالم من قبل مجلة جلوبال	المعلومة	
	فاينانس للعام الثاني على التوالي.		
	تجدون مرفق الخبر الصحفي.		
	GFH Financial Group would like to announce that it has been recognized for its exceptional performance in the financial sector, securing its 5th position in Forbes' Top 30 Asset Managers 2024 list, and the World's Best Islamic Investment Bank by Global Finance for the second consecutive year. Please refer to the attached press release.		
Expected Financial	لا ينطبق		
Impact	Not Applicable	الأثر المالي المتوقع	

Name	Mariam Jowhary	مريم جو هري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
gfh 🔷		Jacob Maria	



GFH Financial Group Earns Top Honors from Forbes and Global Finance

GFH Financial Group has been recognized for its exceptional performance in the financial sector, securing its 5th position in Forbes' Top 30 Asset Managers 2024 list. This accolade reflects GFH's robust strategies and its strong track record of notable investments and exits, emphasizing its ability to deliver significant returns to shareholders. With over \$20 billion in assets under management, GFH has evolved from an investment bank to a leading regional financial group with extensive global investments and subsidiaries.

Further underscoring GFH's status in the industry, the Group has also been honored as the World's Best Islamic Investment Bank by Global Finance for the second consecutive year. This recognition highlights GFH's innovative approach to Islamic finance, aligning modern financial solutions with Shariah principles. These achievements underscore GFH's role as a leader in both investment banking and Islamic finance, marking significant milestones in its continued growth and success.

مجموعة جي إف إتش المالية تحصل على تكريم مشرف من مجلة فوريس وجلوبال فاينانس

تم تكريم مجموعة جي إف إتش المالية لأدائها الاستثنائي في القطاع المالي، حيث حصلت على المركز الخامس ضمن قائمة فوربس لأفضل 30 مديرا للأصول لعام 2024. يعكس هذا التكريم استراتيجيات جي إف إتش المتميزة وسجلها القوي من الاستثمارات وعمليات التخارج الهامة، وقدرتها على تحقيق عوائد كبيرة للمساهمين. مع أصول خاضعة للإدارة تزيد قيمتها عن 20 مليار دولار، تطورت مجموعة جي إف إتش من بنك استثماري إلى مجموعة مالية إقليمية رائدة، مع مجموعة واسعة من الاستثمارات العالمية والشركات التابعة.

ومما يبرز مكانة جي إف إتش في هذا القطاع، تكريمها أيضاً كأفضل بنك استثماري إسلامي في العالم من قبل مجلة جلوبال فاينانس للعام الثاني على التوالي. يسلط هذا التكريم الضوء على النهج المبتكر الذي تتبعه مجموعة جي إف إتش المالية في مجال التمويل الإسلامي، والذي يعمل على مواءمة الحلول المالية الحديثة مع مبادئ الشريعة الإسلامية. تعكس هذه الإنجازات دور مجموعة جي إف إتش المالية كمؤسسة رائدة في مجال الخدمات المصرفية الاستثمارية والتمويل الإسلامي، كما أنها تمثل علامة بارزة في نموها المستمر ونجاحها.



-Ends-

About GFH Financial Group B.S.C.

GFH Financial Group is one of the most recognised financial groups in the Gulf region. Its businesses include Investment Management, Commercial Banking and Treasury & Proprietary Investments, with assets and funds under management exceeding US\$20 billion dollars. The Group's operations are principally focused across the GCC and North Africa, along with strategic investment in the U.S., Europe and the U.K. GFH is listed in Bahrain Bourse, Abu Dhabi Securities Exchange, Boursa Kuwait and Dubai Financial Market. For more information, please visit www.gfh.com.

Media Contacts: GFH Financial Group Nawal Al-Naji

Senior Manager- Corporate Communications

Tel: +973 17538538 Email: nalnaji@gfh.com

حول مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب.

تعتبر مجموعة جي إف إتش المالية واحدة من المؤسسات المالية المعروفة في منطقة مجلس التعاون الخليجي وتشمل أنشطتها إدارة الأصول، إدارة الأروات، الأعمال المصرفية التجارية والتطوير العقاري. تركز عمليات المجموعة على منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، أوروبا، المملكة المتحدة والولايات المتحدة الأمريكية. أسهم جي إف إتش مدرجة في بورصة البحرين، سوق أبوظبي للأوراق المالية، بورصة الكويت وسوق دبي المالي. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للمجموعة.www.gfh.com :

لمزيد من المعلومات، الرجاء الاتصال ب:

نوال الناجي مدير أول— قسم العلاقات المؤسسية هاتف: +17538538 1753 البريد الإلكترونيnalnaji@gfh.com : الموقع الإلكترونيwww.gfh.com :